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Procés participatiu “Som de Barri” 
Acta de la reunió de Sant Pere – El Balís 

 

Data: 18 d’octubre de 2023, de 18 a 21 h 

Lloc: Oficina de Turisme 

Assistents: 14 persones (9 dones i 5 homes) 

 

Membres de l’equip de govern 

 

● Àlex Neira Marí – Alcalde 

● Àngels Solà Jiménez - 3a Tinent d’alcalde. Regidora de Benestar Animal, Medi 

Ambient, Salut Pública, Solidaritat i Cooperació. 

● Josep Ruiz i Royo - 5è Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor de Servei 

Municipal d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública. 

 

Balanç general de la trobada 

 

La trobada va ser molt ben valorada pels assistents, que van presentar una actitud 

constructiva a l’hora de discutir inquietuds i problemes amb cordialitat i proximitat. 

Alguns dels participants també van felicitar l’equip de govern per la iniciativa, i van agrair 

evitar la necessitat de presentar instàncies per exposar les seves aportacions. 

 

La trobada va començar a les 18 h i va acabar a les 21 h. Una persona va arribar sense 

haver enviat la seva pregunta prèviament, però va poder ser atesa amb normalitat. 

Algunes persones van assistir en substitució de les persones que havien presentat les 

preguntes. No es va produir cap incidència remarcable. 

 

Qüestions genèriques 
 

S’indica amb una xifra entre parèntesi (x) si alguna pregunta o sol·licitud va ser 

exposada per més d’una persona. 

 

- Excrements de gossos al carrer (2) i brutícia dels carrers 
Properament es posarà en marxa una campanya informativa, que inclourà el repartiment 

d’ampolles d’aigua reutilitzables i dispensadors portàtils per als excrements. Més 

endavant, es farà una campanya sancionadora en els punts més crítics, especialment 

en el parc de Sant Pere i en els carrers del veïnat.  

 
- Reparació de voreres 

Es faran actuacions de millora de les voreres i l’accessibilitat, finançades en part per 

l’estalvi produït amb la retirada del projecte de construcció d’una coberta al parc de Sant 

Pere.  

 

-  Instal·lació de càmeres de seguretat als accessos al barri 

Està previst instal·lar càmeres de videovigilància per cobrir els accessos dels barris per 

controlar qui entra i qui surt. Es fa per una qüestió de seguretat davant dels robatoris, i 

també amb una funció dissuasiva amb rètols de càmeres de videovigilància a la zona.   
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Punts clau del barri 

 

S’indica amb una xifra entre parèntesi (x) si alguna pregunta o sol·licitud va ser 

exposada per més d’una persona. 

 

- Retirada del pipican del c/ Costa Daurada pel soroll (2). Impossibilitat de 

conviure amb el soroll que ressona dels gossos bordant per l'orografia del 

terreny. 

S’estudiarà la possibilitat d’una nova ubicació. No és quelcom fàcil, ja que la tramitació 

administrativa és lenta.  

 

- Poda de les palmeres del c/ Costa Daurada (2).  

L’acció està en marxa. S’eliminarà tota la part seca de les palmeres (fullatge i brancam). 

S’ha de realitzar per una qüestió estètica però també de seguretat, ja que hi ha alguna 

palmera que s’ha tombat.  

 

- Àrea parc de Llevant i carrer Llevant 

Es van fer uns dies abans de la reunió treballs de manteniment en aquesta zona, i ara 

està força condicionat, tal com va reconèixer la persona que va presentar la qüestió.  

 

- Reparació passos elevats vianants carrers Garbí i Xaloc. Per quan està 

prevista la pacificació dels carrers de la zona? (Zona de veïns als carrers Garbí, 

Mestral i Xaloc) 

Es faran actuacions d’asfaltatge i millores de l’accessibilitat. A c/  Mestral es construiran 

dos passos de vianants elevats que milloraran l’accessibilitat i la seguretat viària.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotografia que mostra                        

l’estat de la qüestió. 

 

- Finca abandonada del mirador del c/ Garbí. Es pot demanar valoració tècnica 

de moviment de terres? (2) 

Es requerirà al propietari que faci una neteja del solar. La casa està abandonada i la 

zona enjardinada està bruta.   
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- Quan s'arreglarà el paviment i les voreres del Camí del Balís entre Cogoll i l’N-

II? 

Es farà en breu i hi ha un punt en concret amb 6 rajoles (c. Riera del Balís amb St Vicenç 

de Montalt, passat Cogoll) que es repararà. 

 

- Mala olor de la depuradora i excés de mosquits 

Es farà la consulta a la depuradora per si hi ha hagut alguna incidència en les darreres 

setmanes (abans no passava). Pel que fa als mosquits, es fan campanyes regulars de 

control de mosquits.  

 

- Què es farà amb els diners que s'estalviïn de la coberta del parc de Sant Pere? 

L’antic govern havia fet una proposta de construir al parc de Sant Pere una coberta a la 

pista de futbol. No es va arribar a executar, i els 500.000 € es destinaran a millores de 

l’accessibilitat, es construirà un aparcament de bicicletes a l’estació, un pla d’asfaltatge, 

i altres millores al parc. Molts veïns del barri no hi estaven d’acord amb l’obra; hi havia 

una reivindicació popular perquè no es fes per les molèsties que podria ocasionar.  

 

- Per què no es fa manteniment de la plaça de l'Olivera a Port Llavaneres? 

El manteniment de la plaça està fet. Se substituiran els bancs, que estan en mal estat.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotografia que mostra                        

l’estat de la qüestió. 

 

- Creació d'un punt proper de recollida d'escombraries (porta a porta). 

S’està treballant per fer-ne un al c/ Camí Pla de Sant Pere. Farà servei al conjunt del 

barri, on les persones podran deixar les escombraries fora dels horaris de recollida 

habituals del porta a porta. 

 
- Fanals en mal estat 
Es passarà una nota als serveis tècnics perquè hi facin una inspecció i encarreguin les 
reparacions que considerin pertinents.  
 
- Rotonda d’accés a l’autopista per millorar-ne la seguretat. 
S’està treballant amb la Diputació de Barcelona per millorar la seguretat a l’accés a 
l’autopista, amb una nova rotonda. L’actuació per accedir a l’autopista direcció Girona 
és un macroprojecte que de moment no està programat.  
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Valoració de les trobades per part de les persones assistents 

 

Al finalitzar les trobades, es va distribuir un full de valoració. S’hi demanava també el 

canal pel qual s’havien assabentat de la trobada, i també dades sobre el gènere i l’edat. 

A continuació es presenten els resultats obtinguts al barri de Sant Pere – el Balís, on es 

van recollir 9 formularis (un per torn). Destaca la satisfacció general amb les trobades, 

amb una majoria de persones que manifesten estar “molt satisfetes”.   
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Mapa dels punts esmentats durant les trobades 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                      
 

6 

 

Recull de fotos 
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